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Komisia finančná          
                                                                                             

Informatívna správa zo zasadnutia komisie dňa 3.9.2015 
 
 
 
     Poslanci          Neposlanci 
Prítomní členovia komisie:  1. MUDr. Miroslav Halapin  1. MVDr. Július Selecký                                 

2. Ing. Gejza Gore                             2. Ing. Vladimír Besler           
3. Ing. Peter Bobík                

                4. Ing. Marián Kolesár                        
   
 
Neprítomní členovia komisie:                                                           1. Jozef Fáber    
            
                                                         
 
Ostatní prítomní:                          1. Ing. František Feďák 
      2. PhDr. Beáta Hippová   
      3. Mgr. Viera Mokáňová  
      4. Mgr. Peter Sovák  
       
 
         

     
Priebeh rokovania: 
 
 
1. Polročná monitorovacia správa za obdobie od 1.1.2015 do 30.6.2015 Programového rozpočtu Mesta 
Trebišov – materiály boli zaslané elektronickou poštou.  

Poslanec  Ing. Gore požiadal zodpovedného, t.j.  Odd. výstavby a majetku, za spracovanie Prvku 1.3.1. 
– Strategické plánovanie a projekty: počet podaných projektov -  dosiahnutá hodnota 14 – spracovať 
a zaslať všetkým poslancom podrobnú správu ohľadom všetkých podaných projektov s dôrazom na 
aktuálny stav ich vybavenia. 

Poslanec  Ing. Bobík  upozornil v Podprograme 1.2 . – Činnosť samosprávnych orgánov  na 
dosiahnutú hodnotu 14  v merateľnom ukazovateli počet zasadnutí komisií MsZ a odporučil tento 
zosúladiť s cieľovou hodnotou.   

 Finančná komisia Polročnú monitorovaciu správu za obdobie od 1.1.2015 do 30.6.2015 
Programového rozpočtu Mesta Trebišov prerokovala a odporúča MsZ zobrať na vedomie 
v predloženej podobe.  
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2. Rozpočtové opatrenie č. 2. zmeny rozpočtu na rok 2015 – materiály boli zaslané elektronickou 
poštou.  
Poslanec  Ing. Gore k jednotlivým funkčným klasifikáciám mal nasledovné výhrady a pripomienky: 
03.1.0.  – Policajné služby  – vzhľadom na  skutočnosť, že žiadosť o poskytnutie dotácie na realizáciu 
projektu s názvom „ Rozšírenie mestského kamerového systému – 6. etapa“  sa iba pripravuje, nie je 
známa výška dotácie ani výška spoluúčasti,  neodporúča uvedenú zmenu rozpočtu realizovať. Prípadnú 
zmenu rozpočtu navrhuje zrealizovať až po podpise zmluvy o poskytnutí dotácie. 
 06.4.0. – Verejné osvetlenie – z dôvodu toho, že zmluva o poskytnutí nenávratného finančného 
príspevku (ďalej NFP)  s Ministerstvom hospodárstva  SR nie je podpísaná a  nie je známa presná 
výška spoluúčasti, neodporúča uvedenú zmenu rozpočtu realizovať a následne navrhuje znížiť 
kapitálové výdavky o 30,38 tis. EUR na investičnú akciu „Modernizácia verejného osvetlenia 
v Trebišove – 1. etapa“. Zmena rozpočtu sa zrealizuje rozpočtovým opatrením po podpise zmluvy o 
poskytnutí NFP a po vyhodnotení  verejného obstarávania.  
08.1.0. – Rekreačné a športové služby – výstavba „Multifunkčného ihriska  Milhostov“ navrhuje 
zahrnúť do zmeny rozpočtu iba výdavky na nákup stavebného materiálu nakoľko stavebné práce budú 
realizované vo vlastnej réžií.  
K ostatným zmenám rozpočtu nemá výhrady a súhlasí s predloženým návrhom. Podotkol, že v prípade 
nerešpektovania predchádzajúcich výhrad a pripomienok poslanci za politické hnutie Trebišov Nahlas 
nepodporia zmenu rozpočtu. 
Ostaní poslanci za politické hnutie Trebišov Nahlas sa s uvedenými výhradami a pripomienkami 
v plnej miere stotožnili.  
 
3. Rôzne 
- Cenník služieb poskytovaných mestom a mestskými organizáciami – materiál bol zaslaný 
elektronickou poštou. 
Poslanec Ing. Kolesár navrhol zmenu sadzieb a to konkrétne:  
Estrádna sála – prenájom bez stoličiek, osvetlenie štandard z pôvodných 15,00 € na 20,00 €/ 1 hodina 
                        prenájom so stoličkami, osvetlenie štandard z pôvodných 20,00 € na 25,00 €/ 1 hodina 
Amfiteáter – prenájom amfiteátra z pôvodných 20,00 € na 50,00 €/ 1 hodina  
Členovia  komisie sa s uvedeným návrhom stotožnili a v plnej miere ho podporili. 
 
- Timofej Mecger – Žiadosť o prekládku inžinierskych sietí nachádzajúcich sa na pozemku parcely č. 
2257/128, zapísanej na LV č. 9135, k.ú. Trebišov – materiál bol taktiež prerokovaný v komisii 
výstavby a majetku. Vzhľadom na Oznámenie k ohláseniu drobnej stavby „Preložky rozvodov 
inžinierskych sietí k objektu BILLA“ zo dňa 1.12.2014 finančná komisia odporúča po vyhodnotení 
verejného obstarávania  na uvedenú akciu nájsť finančné prostriedky v rozpočte mesta a zrealizovať 
zmenu rozpočtu resp. pri príprave rozpočtu na rok 2016 počítať s uvedenou  investičnou akciou.  
 
- Cirkevný zbor Evanjelickej cirkvi augsburského vyznania na Slovensku Trebišov – Žiadosť o kúpu 
zborového pozemku - materiál bol taktiež prerokovaný v komisii výstavby a majetku. Finančná 
komisia uvedený materiál zobrala na vedomie a odporúča vedeniu mesta zvážiť kúpu pozemku 
a požiadať Cirkevný zbor Evanjelickej cirkvi augsburského vyznania na Slovensku Trebišov 
o predloženie cenovej ponuky. 
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- Trebišovská energetická, s.r.o. – Návrh spoluúčasti na výskumnom projekte za účelom testovať 
pestovanie rýchlorastúcich rastlín v klimatických podmienkach južného Zemplína. Vzhľadom na 
nedostatok informácií finančná komisia uvedený materiál  zobrala na vedomie a odporúča vedeniu 
mesta spracovať podrobnejšiu správu a opätovne prerokovať v príslušnej komisií. 
 
4. Diskusia 

Poslanec Ing. Bobík vzniesol pripomienku k výške pokuty uvedenej v bode 4.1. návrhu VZN  o 
spôsobe  náhradného zásobovania vodou a odvádzania odpadových vôd a o zneškodňovaní obsahu 
žúmp na území mesta Trebišov. Uviedol, že pokuta vo výške 33 eur ustanovená pre fyzické osoby, 
ktoré porušia toto VZN je taká nízka, že motivuje ľudí k tomu, aby radšej porušili VZN a zaplatili 
pokutu ako by mali zaplatiť za riadne vyčistenie žumpy.   

 
 

  
Zapísal: Ing. František Feďák, tajomník komisie 
 

Schválil: MUDr. Miroslav Halapin, predseda komisie 


